
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 30. marts 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål R
Hvorfor finder ministeren, at pensionister får for meget i boligydelse, når de
reale udgifter til boligydelsen ifølge Ældre Sagen kun er steget med 1 pct. fra
december 2007 til december 2015 og der i samme periode er blevet 35.000
færre pensionister, som modtager boligydelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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